My Teaching Philosophy     
教學理念     from Carol Sun
1. I’ll help them know English is the key to broadening their horizons and it might give them an interesting life. 
讓孩子了解學習英語的重要性-英文不只是一個科目，更是一個幫助你擴展視野、讓你擁有更多采多姿生活的工具。
2. Using computer to assist the instruction, to motivate my students, and to let my students learn effectively.

資訊融入教學!期能引發孩子的學習興趣並讓孩子們更有效率的學習! 
3. Guide the students to learn new things through what they already learned before. For example, using old sentence pattern to practice the new vocabulary.  

引導孩子以舊經驗學習新知識。如以舊句型練習新單字或以舊單字練習新句型。

4. I like children and I really enjoy spending time with them, so I’ll do my best to let my students feeling learning English is fun because of my profession and energy.

 因對教小朋友英文這份工作的愛好，我會盡我所能的讓孩子們在每週僅有兩節英文的情況下-因為我專業與活力而愛上英語。期能成為孩子們學習英文的動力!
5. Let my students know some useful learning strategies which can benefit them whole life. 期能教導孩子:正確、有效率的學習策略，讓孩子以對的方式來學習，並益於課後或離開學校後的學習，成為其帶得走的能力。

